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Protokół Nr 19/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego wspólnie z Komisją Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 27 października 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z uwagi na wystąpienie z inicjatywą zwołania 

wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 15:10 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznychzgodnie  

z uzgodnieniami obu przewodniczących Komisji, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842) 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu. 

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 
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Za przyjęciem porządku posiedzeniagłosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Alicja Prill 

 

Ad. 3 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu. 

 

3.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za 

rok 2020. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Poprosił o omówienie przedmiotowego sprawozdania. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że materiały dotyczące rozliczenia roku 2020 zostały przekazane. Przedstawił 

dane finansowe spółki. Poinformował o odbytym Zgromadzeniu Wspólników Spółki.  

Przedstawił informacje na temat wykonania procedur. Przedstawił informacje na temat 

funkcjonowania oddziałów szpitala. Poinformował, że oddział pediatryczny został 

zamknięty. Podał informacje na temat pracy oddziału covidowego. Poinformował o pracy 

oddziału położniczego, podał ilość porodów.  

 

Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

Zapytał, czy została uruchomiona procedura wyceny udziałów Szpitala Barlinek Sp. z o.o.?, 

jeżeli tak, to czy została uruchomiona procedura sprzedaży udziałów przez Powiat 

Myśliborski? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że większościowym udziałowcem Spółki jest Gmina Barlinek, z umowy 

wynika, że nie możemy sami rozpocząć takiej procedury i musi być zgoda obu wspólników 

Spółki. Poinformował, że w najbliższych dniach Zarząd Powiatu wystąpi oficjalnie z pismem  

o wyrażenie zgody przez Gminę Barlinek w tej sprawie. 

Przekazał, że wycena udziałów jest przeprowadzona, aby poznać ich wartość i rozpocząć 

procedurę ich sprzedaży. 

 

Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

Poprosił, aby radnym przekazać pismo jakie zostanie przesłane do Burmistrza Barlinka. 
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Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o realizację programu naprawczego Spółki? Zapytał, czy poza dopłacaniem środków 

finansowych jest szansa na realizację programu naprawczego szpitala? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że niektóre elementy programu naprawczego udało się zrealizować. Dwóch 

podstawowych elementów niestety nie udało się wykonać, są to koordynowana opieka nad 

kobietą w ciąży i zwiększenie ilości łóżek opieki długoterminowej. Zadania te nie będą  

w kontrakcie, jest szansa na ich realizację w przyszłym roku. To co się udało wykonać to 

zwiększenie zakresu działania rehabilitacji, otworzenie poradni psychiatrycznej. Do końca 

roku będzie prowadzony Dzienny Dom Opieki Medycznej, następnie zadanie to zostanie 

przekazane organizacji pozarządowej.  

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o działania organizacyjno-instytucjonalne prowadzone przez Prezesa? Zapytał  

o spotkanie odbyte w miesiącu wrześniu z Burmistrzem Barlinka i radnymi powiatu, czy 

Prezes popiera ewentualną fuzję Szpitala Barlinek ze Szpitalem w Dębnie? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o zmiany organizacyjne, to przedstawił informacje  

o zrealizowanych zadaniach. Przekazał, że jego ideą było podtrzymanie funkcjonowania 

oddziałów szpitala realizujących kontrakt z NFZ. Zwrócił uwagę na likwidowanie oddziałów 

przez inne szpitale min. w Pyrzycach co spowodowało wzrost liczby przyjmowanych 

pacjentów. 

Poinformował, że nie jest przeciwny tworzeniu jednej spółki, decyzja w tej sprawie należy 

do kompetencji właścicieli. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w dalszym ciągu aktualna jest oferta związana z połączeniem spółek. Zwrócił 

uwagę, że NFZ cały czas wskazuje na jeden szpital. Przekazał, że ma nadzieję na dalsze 

rozmowy z Gminą Barlinek, czyli Burmistrzem, radnymi i Przewodniczącym Rady 

Miejskiej. Poruszył temat spotkania  na którym był obecny cały Zarząd Powiatu  

z Burmistrzem Barlinka. Przekazał, że w spotkaniu nie uczestniczył Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Zauważył, że takie rozmowy nie są konkretne, gdyż nie uczestniczą w nim 

wszystkie strony. Przekazał, że Prezes Szpitala w Dębnie wraz z Burmistrzem Dębna są 

gotowi do rozmów, jednakże nie ma zaangażowania ze strony władz Gminy Barlinek.  

Poprosił radnych Barlinka, aby podjąć działania w sprawie wspólnych rozmów w tej sprawie.   

Odniósł się do sytuacji finansowej spółek, zwrócił uwagę, że Powiat Myśliborski nie jest  

w stanie utrzymać dwóch szpitali.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.2 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2020/2021. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę na przesłane materiały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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3.3 Informacja o stanie dróg powiatowych. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową informację. Przekazał, że została ona sporządzona według 

dotychczas obowiązującego schematu. Poinformował, że zawiera informacje na temat stanu  

i ilości dróg. Przedstawił informacje na temat realizacji inwestycji drogowych. Podał 

informacje na temat planowanych modernizacjach dróg i chodników. Poinformował  

o ogłoszonych przetargach na wykonanie dokumentacji technicznych na realizację zadań 

drogowych. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o remont chodnika w m. Warnice? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że budowa chodnika rozpoczęła się w zeszłym tygodniu. Przedstawił 

informacje na temat realizacji przedmiotowego zadania.  

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Odniósł się do przedstawionych w informacji danych na temat stanu dróg, zwrócił uwagę, że 

część odcinków posiada zły stan techniczny. Wskazał odcinki dróg Dębno-Boleszkowice 

oraz drogi Barnówko-Więcław-Mostno, przy których należałoby dokonać zmiany  

w informacji. Wskazał, na zły stan nawierzchni odcinka drogi w m. Oborzany. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odniósł się do przedstawionych danych oraz do kwestii związanej z oceną stanu dróg. 

Poruszył sprawę stanu technicznego odcinka drogi w m. Oborzany. Zwrócił uwagę, że droga 

ta jest ujęta we wniosku złożonym w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że w informacji podano wartość remontu drogi Dębno-Boleszkowice w kwocie 

1 951 000,00 zł. Zapytał, czy w tej kwocie został ujęty remont mostu na rzece Sinica? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że nie, koszt obejmuje jedynie remont nawierzchni. Poinformował, że 

wydział jest na etapie wykonywania przeglądów obiektów mostowych. Jeżeli pojawią się 

niepokojące informacje na temat stanu tych obiektów niezależnie od tego co jest 

zaplanowane w ramach remontu nawierzchni podejmiemy czynności związane z ich 

remontem. 

 

Waldemar Pacewicz – Zasępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Również wskazał, na konieczność wykonania remontu odcinka drogi w Oborzanach 

znajdującego się przy obiekcie mostowym, gdyż stwarza on niebezpieczeństwo na drodze. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że również czeka na rozstrzygnięcie postępowania w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, jeżeli wniosek zostanie zaakceptowany odcinek drogi zostanie 

wykonany, jeżeli nie wówczas podejmiemy inne działania w tej sprawie. 
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Waldemar Pacewicz – Zasępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytał o odcinek drogi w m. Wysoka-Wyszyna, jest to odcinek o dł. ok 3 km. Zapytał, czy 

była wykonana tam wizja lokalna, gdyż stan tego odcinka jest tragiczny? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że był tam w ubiegłym tygodniu. Jednakże wskazał na konieczność 

zachowania kolejności potrzeb. Na razie skoncentrowano się na drodze zgłoszonej do 

wniosku w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

 

Mariusz Kuziel -Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
Poruszył temat drogi w m. Krzynka i problem jej zalewania podczas opadów deszczu. 

Zwrócił uwagę, że podobna sytuacja ma miejsce na drodze w m. Płonno. Poprosił o nadanie 

biegu przedmiotowym sprawom.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował o otrzymanej korespondencji w przedmiotowej sprawie. Przekazał, że  

w m. Krzynka i Płonno zostanie przeprowadzona wizja lokalna i zostanie przeanalizowane 

rozwiązanie problemu.  

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o finansowanie budowy chodnika w m. Chłopowo, kota 80 000,00 zł to środki  

z Gminy Myślibórz, skąd pochodzi pozostała kwota? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że są to środki z tzw. „funduszu covidowego”. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że jeżeli chodzi o program Polski Ład to Powiat Myśliborski nie otrzymał 

dofinansowania. Zwrócił uwagę na możliwość otrzymania dofinansowania z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Zapytał, w jakim terminie złożone wnioski mogą zostać 

rozstrzygnięte? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie ma podanych terminów, na dzień dzisiejszy wnioski nadal czekają na 

rozstrzygnięcie. 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że sprawa dróg, zdrowia i oświaty to priorytet, jednak na ich naprawę niezbędne 

są środki finansowe. Zwrócił uwagę na potrzeby remontów na drogach w Gminie Barlinek. 

Zwrócił uwagę na współpracę w zakresie wykonywania remontów dróg. Odniósł się do 

kwestii związanej z remontem drogi Nr 156  do m. Krzynka. Poprosił o skontaktowanie się  

z Zarządem Dróg Rejonem w Pyrzycach oraz Burmistrzem Barlinka w sprawie wykonania 

remontu na ul. Strzeleckiej w Barlinku. Odniósł się do przedstawionej informacji o stanie 

dróg, zauważył, że materiały są dobrze opracowane.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczące programu Polski Ład. Przekazał, że niestety Powiat Myśliborski 

jest jednym z trzech powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, który nie otrzymał 

dofinansowania w ramach programu. Nie wiemy też dlaczego go nie otrzymaliśmy. 

Poinformował o umówionym spotkaniu z Panią Anną Pawlak w tej sprawie. Zauważył, że 
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wnioski były bardzo proste składające się jedynie z dwóch kartek, zatem pomyłka  

w wypełnieniu wniosków nie wchodzi w rachubę. W momencie składania wniosku 

otrzymaliśmy informację, że wniosek przeszedł pierwszą weryfikację i został przekazany do 

Warszawy. Decyzja w tej sprawie była też tam podejmowana. Przekazał, że nie otrzymał 

żadnych informacji o powodach odrzucenia wniosku. Podejrzewa, że prawdopodobnie 

wniosek był złożony na zbyt wysoką kwotę. Przedstawił wyjaśnienia dotyczące procedury 

związanej ze złożeniem wniosku i ustaleniami jakich dokonywano. Przedstawił informacje 

na temat wysokości dofinansowania uzyskiwanego przez inne gminy i powiaty w ramach 

programu.  

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że rozmawiał z Panem Posłem Wieczorkiem i poprosił o interwencję w tej 

sprawie.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że brak dofinansowanie nie jest karą dla radnych tylko dla mieszkańców 

poszczególnych miejscowości takich jak np. Mostkowo, którzy czekali 15 lat na remont 

drogi. 

 

Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

Zapytał Prezes Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. o wniosek na 

zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie inwestycji w szpitalu w zakresie 

powiększenia ZOL? Czy Rada Powiatu na dzisiejszej sesji dokona rozpatrzenia 

przedmiotowego wniosku? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Złożył wniosek o przedyskutowanie na posiedzeniu dzisiejszej Komisji przedmiotowego 

wniosku. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że wniosek zostanie poddany analizie po omówieniu tematów dotyczących dróg 

powiatowych. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Odniósł się do tematu związanego z programem „Polski Ład”. Zapytał, czy gminy, które 

otrzymały dofinansowanie otrzymały je w kwotach o jakie wnioskowały? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma informacji o tym, które gminy i w jakich kwotach składały wnioski. 

Zauważył, że przyznane kwoty dofinansowania nie są tak duże w porównaniu do kwoty  

o jaką wnioskował powiat. Jeżeli chodzi o powiaty, to większość nie zdążyła złożyć jednego 

wniosku, i złożyła trzy wnioski, z czego dofinansowanie otrzymały na jeden z nich tj. na ten 

najniższy, czyli do kwoty 5 mln zł. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego,Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Zapytał, czy byłaby możliwość uzyskania pisemnego uzasadnienia odrzucenia wniosku 

Powiatu Myśliborskiego? 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że zostaną przeprowadzone rozmowy w tej sprawie. Na dzień dzisiejszy nie 

wiemy jednak do kogo adresować pisma z uwagi na to, iż rozpatrzenie wniosków nastąpiło  

w Warszawie. Przekazał, że uzyska informacje w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie głoszono. 

 

3.4. Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Przedstawił przedmiotową informację. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poprosił o omówienie przesłanej korekty do planu zimowego utrzymania dróg powiatowych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że korekta dotyczy uzupełnienia informacji o wykaz dróg, które nie zostały 

przekazane kaskadowo gminom z uwagi na uchylenie uchwały w tej sprawie.  
 

Więcej pytań i uwag nie głoszono. 
 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Wskazał na możliwość omówienia sytuacji Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował o odbytym spotkaniu Prezesa Spółki oraz przedstawicielami firmy 

FORMEDIS z Panią Dyrektor NFZ. Przedstawił informacje na temat przebiegu spotkania. 

Przekazał, że plan medyczny opracowany przez Szpital w Dębnie wpisuje się w plan 

restrukturyzacji szpitali w naszym województwie. Poinformował o otrzymanej przez Prezesa 

Spółki zgodzie na zwiększenie do 70 ilości łóżek w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym  

w Dębnie. W związku z tym zachodzi potrzeba wykonania inwestycji polegającej na 

remoncie pomieszczeń szpitala w celu ich przygotowania do zwiększenia działalności ZOL. 

Poinformował o wniosku Prezesa o przekazanie kwoty 450 000,00 zł na inwestycję 

polegającą na remoncie I piętra budynku B z przeznaczeniem na rozbudowę Zakładu 

Opiekuńczo-Leczniczego w Dębnie. 

Przekazał, że Zarząd Powiatu przychylił się do przedmiotowego wniosku, jednak decyzja  

w tej sprawie powinna zostać przedyskutowana na posiedzeniach stałych Komisji Rady 

Powiatu. 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że wniosek dotyczy kwoty 450 000,00 zł, jest to połowa kwoty jaka jest 

potrzebna na wykonanie remontu obecnego oddziału pediatrycznego celem przystosowania 

go na potrzeby funkcjonowania Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. Przekazała, że szpital 
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uzyskał zgodę na powiększenie ZOL o 25 łóżek. Przekazała, że w związku z tym należy 

dostosować całe piętro budynku B szpitala, aby móc realizować to zadanie. 

Zauważyła, że wiele szpitali w naszym województwie wnioskowało o zwiększenie ilości 

łóżek na ZOL, i tylko niektóre otrzymały na to zgodę. Przekazała, że zadanie wpisuje się  

w plan restrukturyzacji szpitali w województwie. Poinformowała, że kosztorys inwestycji 

został wykonany na bazie kosztorysu, który został wykonany w 2016 roku. Ceny z tego 

kosztorysu zostały podniesione o 30%. Przekazała, że chciałaby rozpocząć remont jak 

najszybciej, gdyż obawia się, że jeżeli nie zostanie wykonane zalecenie NFZ o zwiększeniu 

ilości łóżek na ZOL wówczas zostanie to przesunięte do szpitali, które oczekują na taką 

decyzję i są do niej przygotowane. Przekazała, że podczas rozmów w NFZ wskazywano, że 

zaangażowanie szpitali i realizowane inwestycje będą miały wpływ na decyzję, który ze 

szpitali powiatowych jakie będzie miał oddziały. Przekazała, że wszystkie jej działania jakie 

ostatnio podejmuje idą w tym kierunku, aby pokazać w NFZ, że szpital w Dębnie wpisuje się 

w nowy plan medyczny i jest gotowy na funkcjonowanie ze wszystkimi oddziałami. 

Zauważyła, że zwiększenie ilości łóżek na ZOL pozytywnie wpłynie również na wynik 

końcowy spółki. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Arkadiusz 

Mazepa 

Przekazał, że nie byłby takim optymistą, jeżeli chodzi o utrzymanie wszystkich oddziałów  

w szpitalu. Zgodził się, że remont wpisuje się w koncepcję reorganizacji szpitala. Zwrócił 

uwagę na kwestię bezpieczeństwa w szpitalach w zakresie diagnostyki pacjenta. Dla nas 

priorytetem stało się to, aby nikt nie wróżył z twarzy tylko podejmował racjonalne działania,  

mając na uwadze wszystkie dotychczasowe sytuacje jakie miały miejsce. Zapytał o działania 

w tej sprawie? 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że po ostatnim zdarzeniu podjęto decyzję z Dyrektorem ds. lecznictwa  

o wprowadzeniu nowych procedur na Izbę Przyjęć, która wyraźnie wskazuje, że jeżeli jest 

potrzeba wykonania badania USG to musi ono zostać wykonane, jeżeli nie to pacjent ma 

zostać skierowany na badanie do innego szpitala. Poinformowała, że aparat USG znajduje się 

w Izbie Przyjęć i jest do dyspozycji lekarzy. Przedstawiła informacje na temat wykonywania 

przez lekarzy pozostałych badań diagnostycznych.  

 

Waldemar Pacewicz – Zasępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy zwiększenie ilości łóżek w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym nie będzie się 

wiązało z zamknięciem oddziału dziecięcego? 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że oddział dziecięcy od wielu miesięcy jest wyłączony z ryczałtu. NFZ 

dokonuje płatności jedynie za wykonanie. Większość szpitali zrezygnowała z prowadzenia 

oddziałów dziecięcych. Szpital w Dębnie również czeka taka decyzja. Przekazała, że 

rozmawiała z dyrektorem NFZ w sprawie remontu oddziału dziecięcego, który wskazał żeby 

nie wykonywać remontu, gdyż oddziały dziecięce będą tylko przy dużych szpitalach 

wojewódzkich. W związku z tym oddział dziecięcy będzie utrzymywany jedynie do czasu 

uruchomienia oddziału ZOL. Na czas remontu zostanie on przeniesiony do głównego 

budynku szpitala.  
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Waldemar Pacewicz – Zasępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, gdzie jest najbliższy oddział dziecięcy? 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że dzieci są kierowane do Gorzowa Wlkp. i do Szczecina. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Zapytał, czy środki finansowe jakie zostaną przekazane przez powiat zostaną przekazane  

z puli środków przeznaczonych dla szpitali? 

 

Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu, Członek Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego 

Odpowiedział, że tak. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Zapytał, o wcześniejszy wniosek Szpitala w Dębnie na kwotę 300 000,00 zł?  

 

Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu, Członek Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego 

Odpowiedział, że wniosek ten został zastąpiony wnioskiem o kwotę 450 000,00 zł. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Potwierdził, że wniosek został zmieniony i dotyczy on kwoty 450 000,00 zł zamiast 300 

0000,00 zł. Przedstawił informacje na temat dyskusji odbytej na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu  w tej sprawie. Poruszył kwestię wykonanego kosztorysu realizacji przedmiotowego 

zadania. Zauważył, że kwota 450 000,00 zł jest jedynie szacunkowa. Przekazał, że jego 

zdaniem kwota jaką należałoby przekazać na realizację inwestycji to 300 000,00 zł, którą 

również przekazała Gmina Dębno, następnie kolejną wpłatę należałoby dokonać  

w uzgodnieniu z Gminą, która również przekazałaby środki w proporcjach 50/50. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Zapytał, czy Szpital w Barlinku składał do Zarządu Powiatu wniosek o pomoc finansową? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że wniosek Szpitala Barlinek Sp. z o.o. dotyczy dofinansowania do działalności 

bieżącej. Natomiast wniosek Prezesa Szpitala w Dębnie dotyczy konkretnego zadania 

inwestycyjnego. Poruszył temat współpracy ze Szpitalem Barlinek Sp. z o.o. Zwrócił uwagę 

na wynik finansowy spółki w porównaniu do Szpitala w Dębnie. Zwrócił uwagę na działania 

Prezes Szpitala w Dębnie, dzięki którym widoczne są ich skutki min. zwiększenie ilości 

łóżek na ZOL. Z chwilą kiedy Barlinek przystąpi do współpracy z Powiatem Myśliborskim  

i będzie realizował plan restrukturyzacji wówczas będzie można podjąć działania w tym 

zakresie.  

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zauważył, że Zarząd Powiatu poparł udzielenie wsparcia finansowego dla szpitala. Zapytał, 

czy w kwocie 450 000,00 zł? 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Zarząd poparł sprawę udzielenia wsparcia, jednak nie wskazano konkretnej 

kwoty. Środki w kwocie 450 000,00 zł zostały wskazane przez Prezes Spółki. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał Prezes Spółki, jak ona zapatruje się na kwotę 300 000,00 zł? 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że wnioskuje o kwotę 450 000,00 zł, dlatego, że ma nadzieję iż drugie 

450 000,00 zł zostanie przekazane przez Burmistrza Dębna. Zauważyła, że jeżeli Powiat 

Myśliborski przekaże kwotę 300 000,00 zł, wówczas Burmistrz Dębna przekaże taką samą 

kwotę.  

Przy kwocie 600 000,00 zł nie będzie w stanie zamknąć całości inwestycji. Zwróciła uwagę 

na długi proces pozyskiwania jakichkolwiek środków finansowych. Przekazała, że wystąpiła 

o tak kwotę, która w pełni zabezpieczy potrzeby związane z realizacją inwestycji. 

Poinformowała o rozmowach przeprowadzonych z Burmistrzem Dębna w tej sprawie, 

zwrócił on uwagę, na kwotę 300 000,00 zł przekazaną przez Gminę Dębno i zapytał o tę 

kwotę którą powinien przekazać Powiat. Poinformowała, że sprawa została odłożona do 

czasu unormowania kwestii związanej z udziałami Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazała, że ma nadzieję, że uda jej się przekonać radnych Rady Miejskiej w Dębnie co do 

przekazania kwoty 450 000,00 zł. Korzystniejszym jest przekazanie środków na inwestycję, 

która będzie służyła mieszkańcom od spłacania długów. Przekazała, że nie wystąpiłaby z tym 

wnioskiem, gdyby nie otrzymanie zielonego światła z NFZ na zwiększenie ilości łóżek na 

ZOL. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zauważył, że wszystko idzie w dobrym kierunku, zatem proponuje przyjęcie wniosku  

i przekazanie dla szpitala kwoty w wysokości 450 000,00 zł. 

 

Krystyna Wyszyńska – Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Przekazała, że dziwi ją decyzja o likwidacji oddziału dziecięcego w szpitalu. Zauważyła, że 

radni są radnymi wszystkich mieszkańców Powiatu Myśliborskiego, nie tylko ludzi 

starszych. Odniosła się do działalności Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. Poruszyła temat 

dotyczący polityki prorodzinnej i opieki nad dziećmi. Zwróciła uwagę na potrzebę 

utrzymania oddziału dziecięcego w szpitalu. Przekazała, że jest przeciwna jego likwidacji. 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zgodziła się z wypowiedzią, tego samego zdania jest również ordynator oddziału, który 

walczył o jego utrzymanie. Poinformowała, że likwidacja oddziału nie jest decyzją szpitala, 

nie mieliśmy żadnego wpływu, aby utrzymać ten oddział. Związane to jest z ogólnym 

planem, gdzie wskazano, iż oddział dziecięcy może funkcjonować przy szpitalu, który 

posiada bardzo dobrą diagnostykę oraz możliwość przeprowadzenia operacji chirurgicznej. 

Przekazała, że Szpital w Dębnie nie posiada takich możliwości. Ponadto zwróciła uwagę na 

zalecenia sanepidu dotyczące funkcjonowania oddziału i warunki pobytu pacjentów na 

oddziale. Przekazała, że koszt wyremontowania oddziału to kwota 2 mln. zł. Do tego należy 

doliczyć koszty utrzymania oddziału, których nie pokrywa NFZ. Przedstawiła informacje na 
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temat leczenia pacjentów i wyceny procedur. Poinformowała o prowadzonych rozmowach  

z NFZ. Przekazała, że oddział może funkcjonować w szpitalu, jednak wymaga 

sfinansowania, na co nie stać spółkę. 

 

Krystyna Wyszyńska – Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Poruszyła temat leczenia dzieci przebywających na oddziale. Przekazała, że należy 

protestować, a nie chętnie zgadzać się na jego likwidację. Zauważyła, że zgadzając się na 

remont pomieszczeń na potrzeby ZOL, przyczyniamy się do działań zmierzających do 

likwidacji oddziału dziecięcego.  

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zauważyła, że na czas remontu oddział dziecięcy zostanie przeniesiony do innego budynku. 

Przyznanie na remont środków finansowych nie jest jednoznaczne z likwidacją oddziału 

dziecięcego. Odniosła się do decyzji związanej z zamknięciem oddziału. Przekazała, że chce 

utrzymać oddział jak najdłużej i nie jest chętna do jego likwidacji. Jednak jeżeli NFZ wyda 

decyzję o jego zamknięciu to będzie konieczność tego wykonania z uwagi na brak środków 

finansowych na jego utrzymywanie i remont. 

 

Mariusz Kuziel - Członek Zarządu, Członek Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że nie należy uzależniać kwoty 450 000,00 zł od zamknięcia oddziału 

dziecięcego, są to dwie różne sprawy. Należy się skupić na prośbie Pani Prezes. Zauważył, 

że Zarząd Powiatu poparł udzielenie wsparcia finansowego w kwocie 450 000,00 zł tylko 

dlatego, że wartość całości inwestycji to kwota 900 000,00 zł z czego drugą część przekaże 

Burmistrz Dębna. Jeżeli przekażemy kwotę 300 000,00 zł to Burmistrz Dębna również tyle 

przekaże. Poprosił o rozpatrzenie prośby zgłoszonej przez Prezes Spółki. Jeżeli chodzi  

o oddział dziecięcy to liczymy na działania, aby funkcjonował on jak najdłużej.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Arkadiusz 

Mazepa 

Zaproponował, aby Komisje przegłosowały wniosek o wydanie pozytywnej opinii w sprawie 

wniosku Zarządu Powiatu w Myśliborzu o przekazanie kwoty 450 000,00 zł dla Spółki 

Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty z przeznaczeniem na realizacji inwestycji. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Zapytał, czy była wykonana symulacja związana ze zwiększeniem ilości łóżek na ZOL  

w zakresie zwiększenia przychodów z tyt. realizacji zadania?  

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że wszystko zależy od tego w jaki sposób będziemy zarządzać tymi łóżkami. 

Przekazała, że podejmie działania, aby dodatkowe łóżka przyniosły jak największy dochód 

dla szpitala. Poruszyła kwestię funkcjonowania oddziału i przyjęć pacjentów tam 

przebywających. Przekazała, że być może oddział, nie będzie przynosić wysokich zysków, 

jednak zwiększenie ilości łóżek spowoduje, to że Szpital w Dębnie wpisze się w mapę 

potrzeb w Województwie i będzie można wykazać zasadność jego utrzymania a tym samym 

innych oddziałów. Poruszyła temat dot. działalności oddziału internistycznego  
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i chirurgicznego. Przekazała, że szpital wzmacnia kadrę na tych oddziałach.  Prowadzone są 

przygotowania do wprowadzenia tzw. „chirurgii jednego dnia”. Zwróciła uwagę, na analizy 

wykonane przez firmę FORMEDIS. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Dodał, że dla NFZ liczba 70 łóżek jest to optymalna ilość dla każdego szpitala. Odniósł się 

do kwestii związanej z oddziałem dziecięcym. Zauważył, że funkcjonuje on w Dębnie, 

natomiast nie ma go w Barlinku, gdyby był jeden szpital oddział ten byłby zachowany. 

Pokazuje to zasadność funkcjonowania jednego szpitala w powiecie, co wpisywałoby się do 

wojewódzkiego planu medycznego dla szpitali.  

 

Waldemar Pacewicz – Zasępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy Szpital w Dębnie posiada rezerwową liczbę pacjentów oczekujących na 

dodatkowe  miejsca na ZOL, czy też będą oni poszukiwani? 

 

Iwona Andrzejczyk Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że szpital posiada lekarza geriatrę współpracującego z kilkoma szpitalami  

i łóżka zostałyby zapełnione bardzo szybko. Przekazała, że byłoby to wykonane 

sukcesywnie. Najpierw zostanie wyremontowana połowa skrzydła, gdzie zostanie 

umieszczonych ok. 10 pacjentów, kolejno zostanie utworzone kolejne skrzydło.  

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu - Członek Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Przekazał, że komisje nie powinny w dniu dzisiejszym głosować nad przedmiotowym 

wnioskiem i wprowadzać go pod obrady sesji Rady Powiatu. Można to wykonać na sesji 

nadzwyczajnej. Zwrócił uwagę, że temat ten wymaga omówienia.  

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że uważa odwrotnie, dyskusja w tej sprawie jest przeprowadzona, Zarząd Powiatu 

podjął decyzję. Zapytał dlaczego znowu będziemy oddalać ten temat i zastanawiać się jaką 

kwotę przekazać? Przekazał, iż uważa, że wniosek należy poddać pod głosowanie. 

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Przekazał, że nie zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Roberta 

Dudka, aby przełożyć wniosek na kolejną sesję Rady Powiatu. Przekazał, że dziwi się 

Zarządowi Powiatu, że tak długo rozpatrywał wniosek Prezes Spółki o przekazanie kwoty 

300 000,00 zł. Przekazał, że oczekuje tego, aby na przyszłość wnioski były szybciej 

rozpatrywane przez Zarząd Powiatu, a nie trzymane miesiącami. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że wniosek w kwocie 300 000,00 zł dotyczy wydatków bieżących w Spółce. 

Przekazanie środków uzależniono od wdrożenia programu naprawczego. Chcieliśmy, aby 

działania były podejmowane w obu szpitalach. Niestety radni Barlinka nie są zainteresowani 

współpracą z Powiatem oraz Szpitalem w Dębnie.  

Gdy Pani Prezes wystąpiła o środki na remont, a nie na bieżące utrzymanie wówczas Zarząd 

Powiatu automatycznie zajął się tym tematem i wniosek został omówiony na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu i dziś przedstawiony na posiedzeniu Komisji. Przekazał, że zarzut 
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dotyczący Zarządu Powiatu jest niesłuszny. Przekazał, że podejmowane są działania 

dotyczące szpitala, które przynoszą efekty. 

 

Mariusz Kuziel - Członek Zarządu, Członek Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że opóźnienie działa na niekorzyść Szpitala w Dębnie. Należy podejmować 

decyzje odpowiedzialnie i szybko. Jeżeli chodzi o inwestycje Zarząd pochylił się nad 

wnioskiem, jeżeli chodzi o wydatki bieżące to Zarząd i radni nie są zwolennikami, aby 

dodatkowe środki były na nie przeznaczane.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Arkadiusz 

Mazepa 

Przekazał, że takie też były ustalenia, że jeżeli chodzi o inwestycje i poprawę bezpieczeństwa 

w szpitalu wówczas wnioski w tej sprawie będą rozpatrywane.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Zarządu, Członek Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego 

Zauważyła, że oczekujemy od Prezesa Spółki rozwoju i zmniejszenia strat w spółce, lecz nie 

stwarzamy z kolei finansowych możliwości, aby mogła ona zrealizować to czego od niej 

oczekujemy. Zwróciła uwagę, że po raz pierwszy pojawił się wniosek Prezes Spółki, która 

chce dzięki pieniądzom podatników wykonać inwestycje dla mieszkańców powiatu. Jeżeli ta 

inwestycja ma poprawić jakość usług naszego szpitala to wniosek ten wymaga poparcia. 

Zwróciła uwagę na wzrastające ceny materiałów budowlanych. Zatem oczekiwanie i dalsza 

dyskusja przyczyni się do wzrostu kwoty jaka jest niezbędna do realizacji zdania. 

Zaproponowała przekazanie wnioskowanej przez Prezesa Spółki kwoty, gdyż pieniądze 

zainwestowane w szpital będą pieniędzmi przekazanymi dla pacjenta. Nie są to pieniądze 

przekazane na wypłaty, czy pokrycie zobowiązań spółki, lecz na realizację inwestycji  

i poprawę jakości usług medycznych w szpitalu. 

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Zwrócił uwagę na kwotę przeterminowanych zobowiązań w spółce w wysokości 2,5 mln zł. 

Przekazał, że oczekuje iż na najbliższym posiedzeniu Zarząd Powiatu zajmie się tym 

tematem. Prezes Spółki nie posiada środków, aby spłacić te długi, natomiast inwestycja jaka 

będzie wykonana przyniesie zyski w późniejszym okresie czasu. Zawnioskował również, aby 

Zarząd Powiatu zajął się wnioskiem o przekazanie środków w wysokości 300 000,00 zł dla 

Szpitala w Dębnie na bieżącą działalność.  

 

Kolejno: 

 

 Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie złożonego wniosku odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie wniosku Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu o przekazanie kwoty 450 000,00 zł dla Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty z przeznaczeniem na realizacji inwestycji. 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji wstrzymało się od głosu 
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2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie wniosku Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu o przekazanie kwoty 450 000,00 zł dla Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty z przeznaczeniem na realizację inwestycji .  

głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna –Alicja Prill 

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Złożył wniosek o wystąpienie do Zarządu Powiatu, aby dokonał rozpatrzenia problemu 

dotyczącego zobowiązań wymagalnych Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. w wysokości 2,5 mln zł. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku Członka 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Tomasza Jaremy: 

 

Za przyjęciem wniosku o wystąpienia do Zarządu Powiatu, aby dokonał rozpatrzenia 

problemu dotyczącego zobowiązań wymagalnych Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w wysokości 2,5 mln zł. 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji wstrzymało się od głosu 
 

3.5.Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Poinformował, że szczegółowa analiza oświadczeń majątkowych jest dostępna w Biurze 

Obsługi Rady i Zarządu Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionej analizy? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021 – 2033. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu 

uchwały? 

 

Zbigniew Marszałek - Członek Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o przebudowę pomieszczeń w budynku ZSiPO w Barlinku, czy ich ilość będzie 

zwiększona? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że internat został odzyskany od Fundacji Talent-Promocja-Postęp. W tej chwili 

uczniowie muszą korzystać z pomieszczeń na ul. Gorzowskiej w Barlinku, które są oddalone 
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ok. 1 km. od szkoły, pomieszczenia które opuściła fundacja są puste. Dostosowanie ich 

posłuży do przeniesienia uczniów z ul. Gorzowskiej do tego budynku. 

 

Zbigniew Marszałek - Członek Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o wykonanie dokumentacji na przebudowę Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy? Co będzie obejmować przedmiotowa dokumentacja? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że całego budynku. 

 

Ryszard Wiśniak - Członek Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że przystosowanie pokoi internatu na pomieszczenia klasowe zgodnie  

z wymogami straży pożarnej i sanepidu wiąże się z ogromnymi nakładami finansowymi. 

Zauważył, że szkoła na dzień dzisiejszy liczy 29 oddziałów i nie zmieści się w swoim 

obecnym budynku. Dlatego też wykonanie remontu pomieszczeń internatu jest potrzebne  

i konieczne. Przekazał, że budynek na ul. Gorzowskiej został w poprzednich kadencjach 

zmodernizowany i ocieplony i dziwi się, że zostanie opuszczony. Zwrócił uwagę, że znajduje 

się w nim sala gimnastyczna. Ewentualne oddanie tego budynku lub sprzedanie będzie 

bezzasadne. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma zamiarów dotyczących pozbycia się budynku na ul. Gorzowskiej. 

Budynek należy do Powiatu i nawet jeżeli pomieszczenia zostaną udostępnione to sala 

gimnastyczna nie zostanie oddana. 

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Zapytał o wytyczne dotyczące wykonania dokumentacji na przebudowę Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że budynek jest obiektem zabytkowym, dokumentacja będzie dotyczyć 

kompleksowej modernizacji budynku. To co jeszcze nie zostało wykonane zostanie w niej 

ujęte. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2021 – 2033 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 
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2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2021 – 2033. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Urszula Sawicka, Andrzej Rudnicki 
 

4.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Urszula Sawicka, Andrzej Rudnicki 
 

4.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały w zakresie wydatkowania 

przyznanej kwoty dotacji celowej. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Urszula Sawicka, Andrzej Rudnicki 
 

4.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

powierzenia prowadzenia zadań publicznych. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

powierzenia prowadzenia zadań publicznych. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Alicja Prill, Andrzej Rudnicki 
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4.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Alicja Prill, Andrzej Rudnicki, 

Mariusz Kuziel 
 

4.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie Dębno umową 

darowizny z dnia 18 stycznia 2000 r. 
 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

 

Krystyna Wyszyńska - Członek Komisji Oświaty,  Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Zapytała, na jaki cel była przekazana przedmiotowa nieruchomość? 
 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że nieruchomość była przeznaczona na prowadzenie podstawowej opieki 

zdrowotne, w tej chwili budynek spełnia jedynie funkcję mieszkalną.  

 

Krystyna Wyszyńska - Członek Komisji Oświaty,  Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Zapytała, gdzie mieści się ten budynek? 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że w Różańsku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie 

Dębno umową darowizny z dnia 18 stycznia 2000 r. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na zmianę celu darowizny przekazanej przez Powiat Myśliborski Gminie 

Dębno umową darowizny z dnia 18 stycznia 2000 r. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Alicja Prill, Andrzej Rudnicki  
 

4.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę, że petycja została uznana przez Komisję skarg, wniosków i petycji za 

zasadną. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie wniosku odrębne dla 

każdej z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości 

Trzcinna. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 
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Za wydaniem pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości 

Trzcinna. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Alicja Prill, Andrzej Rudnicki 

 

Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zapytał, jakie są dalsze plany Zarządu Powiatu dotyczące dalszego funkcjonowania 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że placówka funkcjonuje. Zwrócił uwagę że to Rada Powiatu w Myśliborzu 

zdecyduje o jej likwidacji. Przekazał, że wysłano pisma z zapytaniami dotyczącymi powodów 

działań dotyczących MOW w Renicach. Zauważył, że zamiar likwidacji jednostki może 

zostać przyjęty do miesiąca lutego 2022 roku. Odniósł się do kwestii zatrudnienia w jednostce 

i rozmów z pracownikami. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że placówka będzie funkcjonować do dnia 31 sierpnia 2022 roku. 

Wychowankowie placówki zostali przeniesieniu do innych jednostek. Wysłano pismo do 

Ośrodka Rozwoju Edukacji z zapytaniem czy i kiedy nowi wychowankowie zostaną 

skierowani do Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Również zostały 

wystosowane przez Starostę pisma do Ministerstwa Edukacji i Nauki i Kuratorium Oświaty  

w sprawie dokumentacji. Oczekujemy na odpowiedzi w tej sprawie.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:10. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 


